

Title (en)  
PACKAGING FOR INDIVIDUAL ARTICLES WITH INSERT FOR INDICATING USE AND ASSEMBLY OF SUCH A PACKAGING WITH THE ARTICLES

Title (de)  
VERPACKUNG FÜR EINZELARTIKEL MIT GEBRAUCHSKONTROLLEINSATZ UND ANORDNUNG EINER SOLCHEN VERPACKUNG MIT DEN ARTIKELN

Title (fr)  
EMBALLAGE POUR ARTICLES INDIVIDUELS AVEC INSERT TÉMOIN D'UTILISATION ET ENSEMBLE D'UN TEL EMBALLAGE AVEC LES ARTICLES

Publication  
**EP 4177177 A1 20230510 (FR)**

Application  
**EP 22203689 A 20221025**

Priority  
FR 2111610 A 20211102

Abstract (en)  
[origin: US2023140636A1] A packaging for packaging a determined number of individual articles includes a packaging case and a use indicator insert, which includes a transverse plate having individual access openings for an individual article, and having, around each individual access opening, an individual precut system, which at least partially surrounds the individual access opening, each individual precut system determining, after breaking, an individual extraction opening which encompasses the individual access opening and which has at least one transverse extraction dimension which is greater than a corresponding transverse dimension of the corresponding individual access opening. The packaging also has an anchoring means for ensuring the anchoring of the use indicator insert in the packaging case.

Abstract (fr)  
L'invention concerne un emballage (10) pour emballer un nombre déterminé d'articles individuels, l'emballage comportant :- un étui d'emballage (20) ;- un insert témoin d'utilisation (70) qui comporte une plaque transversale (74) présentant des ouvertures individuelles d'accès (76) à un article individuel, et présentant, autour de chaque ouverture individuelle d'accès (76), un système individuel de prédécoupe (78) qui entoure au moins partiellement l'ouverture individuelle d'accès (76), chaque système individuel de prédécoupe (78) déterminant, après rupture, une ouverture individuelle d'extraction (82) qui englobe l'ouverture individuelle d'accès (76) et qui présente au moins une dimension transversale d'extraction qui est supérieure à une dimension transversale correspondante de l'ouverture individuelle d'accès (76) correspondante ;- des moyens d'ancrage (140, 142) pour assurer l'ancrage de l'insert témoin d'utilisation (70) dans l'étui d'emballage (20).

IPC 8 full level  
**B65D 5/02** (2006.01); **B65D 5/48** (2006.01); **B65D 5/50** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**B65D 5/0254** (2013.01 - EP); **B65D 5/48016** (2013.01 - EP); **B65D 5/5014** (2013.01 - EP); **B65D 5/5059** (2013.01 - EP US); **B65D 71/125** (2013.01 - US); **B65D 2401/10** (2020.05 - EP US); **B65D 2571/00253** (2013.01 - US); **B65D 2571/0032** (2013.01 - US); **B65D 2571/0066** (2013.01 - US)

Citation (search report)

- [A] GB 480808 A 19380301 - NORMAN LIVINGSTONE DRYNAN
- [A] FR 3090592 A1 20200626 - MAUCO CARTEX [FR]
- [A] CH 269367 A 19500630 - CAFAG CARTONNAGENFABRIK FREIBU [CH]

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC ME MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA

Designated validation state (EPC)  
KH MA MD TN

DOCDB simple family (publication)  
**EP 4177177 A1 20230510; EP 4177177 B1 20240522**; FR 3128700 A1 20230505; FR 3128700 B1 20231103; US 11878851 B2 20240123; US 2023140636 A1 20230504

DOCDB simple family (application)  
**EP 22203689 A 20221025**; FR 2111610 A 20211102; US 202217978386 A 20221101